
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

na 10. posiedzeniu Senatu 

w dniu 13 maja 2020 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Do mojego biura senatorskiego zwrócili się mieszkańcy i przedstawiciele powiatu przasnyskiego zaniepo-

kojeni sytuacją związaną z budową linii kolejowej nr 35 Chorzele – Ostrołęka. Ostatnio opinię publiczną 

obiegła informacja, że samorząd województwa mazowieckiego chce przesunąć 100 milionów z tej inwestycji 

na inny cel.  

Przedstawiciele samorządu powiatu przasnyskiego informują, że wykonawca realizuje zgodnie z umową 

kolejne etapy budowy linii kolejowej Chorzele – Ostrołęka. Niestety, jak podkreślają, wycofanie transzy 

100 milionów przez samorząd województwa mazowieckiego spowoduje duże perturbacje co do kontynuowa-

nia budowy. W związku z tym proszę o informację, czy, mimo przesunięcia środków województwa mazo-

wieckiego z tej inwestycji, budowa będzie prowadzona. 
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